

ចាប់ពីថ្ងៃទី 1 មែមក ឆ្នាំ 2023 ការផ្សព្វផ្សាយបន្ថែមសម្រាប់ការកែតម្រូវវិធានការនិងការទូទាត់សម្រាប់ការចំណាយចំពោះអ្នកនៅដាច់ដោយឡែកពីគេ និងការព្យាបាលអ្នកជំងឺដែលបានបញ្ជាក់វិជ្ជមានអំពី COVID-19 ដូចខាងក្រោម៖

1. ប្រសិនបើជនបរទេសដែលមិនមានស្ថានភាពធានារ៉ាប់រងសុខភាពត្រូវបានធ្វើតេស្តវិជ្ជមាន COVID-19 ក្នុងអំឡុងពេលស្នាក់នៅក្នុងតៃវ៉ាន់ ពួកគេត្រូវចំណាយលើការព្យាបាលឱ្យនៅដាច់ដោយឡែកពីគេ។ ត្រូវបានណែនាំឱ្យពួកគេទិញធានារ៉ាប់រងសុខភាពមុនពេលចូលមកប្រទេសតៃវ៉ាន់។ "សិស្សដល់កំណត់ផ្លាស់ប្តូរ" និង "និស្សិតចិន" ដែលមកតៃវ៉ាន់ក្នុងរយៈពេលខ្លីដូចគ្នា។
2. ដោយសារក្នុងប្រទេសស្រុកភូមិកំណើតរបស់ជនជាតិបរទេសមិនចាំបាច់ធ្វើវិសោធន៍ប្រទេសមួយចំនួន ប្រអូកដែលធ្វើការនៅតៃវ៉ាន់អាចជារបស់ប្រទេសដែលមានសិទ្ធិចូលដោយគ្មានទិដ្ឋភាព ប្រសិនបើមនុស្សទាំងនោះមិនមានប័ណ្ណធានារ៉ាប់រងសុខភាពនៅពេលពួកគេចូលមកតៃវ៉ាន់ ប៉ុន្តែកាន់ប័ណ្ណស្នាក់នៅដែលបរទេសដែលបានចេញ ដោយនាយកដ្ឋានអន្តោប្រវេសន៍នៃក្រសួងមហាផ្ទៃ ហើយអ្នកដែលមានហេតុផលសម្រាប់លំនៅដ្ឋានស្ថិតនៅក្រោមប្រភេទនៃ "ការដាក់ពាក្យសុំការងារ" និង "ដោយការដាក់ពាក្យសុំការងារ (ប្រភេទទីបីនៃជនបរទេស)" និង "ការវិនិយោគ" ហើយនិង "អ្នកទទួលខុសត្រូវក្រុមហ៊ុន" និង "ពលករចំណាកស្រុក" ក៏មានសិទ្ធិទទួលបានផងដែរ។ សម្រាប់ការទូទាត់សាធារណៈជន។
3. ប្រសិនបើអ្នកមិនមានសញ្ជាតិរួចបានរកឃើញថាវិជ្ជមានក្នុងការធ្វើតេស្តរហ័សអំឡុងពេលស្នាក់នៅក្នុងតៃវ៉ាន់ ឯកសារអត្តសញ្ញាណដែលពាក់ព័ន្ធគួរតែត្រូវបានរៀបចំភ្ជាប់មកតាម (រួមទាំងប័ណ្ណធានារ៉ាប់រងសុខភាពលិខិតផ្តល់ដៃ និងលិខិតអនុញ្ញាតស្នាក់នៅ ឬរៀបចំឱ្យទៅគ្លីនិក/ស្ថាប័នទទួលខុសត្រូវដែលទទួលខុសត្រូវលើការថែទាំនៅតាមផ្ទះ (រួមទាំងមណ្ឌលសុខភាព) ដើម្បីវាយតម្លៃលទ្ធផលនៃការពិនិត្យ។ កំណែសម្រួលស្នាក់នៅនៃ "ការប្រុងប្រយ័ត្នសម្រាប់អ្នកដែលមានភាពវិជ្ជមានសម្រាប់ការពិនិត្យរហ័ស និងនីតិវិធីពាក់ព័ន្ធសម្រាប់ការដាច់តម្លៃ និងការជូនដំណឹងដោយស្ថាប័នផ្សេងៗ" ត្រូវបានធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពនៅលើគេហទំព័រព័ត៌មានសកលនៃមជ្ឈមណ្ឌលគ្រប់គ្រង និងការពារជំងឺនៃក្រសួងសុខាភិបាល និងសុខុមាលភាព (គេហទំព័រ៖ <https://gov.tw/YwM>) ។
4. ប្រសិនបើអ្នកមិនមាននៃការទូទាត់សម្រាប់ការចំណាយលើការឯកជនផ្ទាល់ខ្លួន និងការព្យាបាលដែលបានបញ្ជាក់ សូមចុះចូលទៅកាន់ "មជ្ឈមណ្ឌលវេជ្ជសាស្ត្របង់ប្រាក់ដោយខ្លួនឯងនៃអ្នកគ្មានសញ្ជាតិចំពោះតេស្តរកឃើញវិជ្ជមាន COVID-19" សម្រាប់ការព្យាបាលនៅទីកន្លែង ហើយសហការជាមួយវិធានការបង្ការ និងត្រួតពិនិត្យដែលពាក់ព័ន្ធ។ "ស្ថាប័នវេជ្ជសាស្ត្របង់ប្រាក់ដោយខ្លួនឯងសម្រាប់ជំងឺ COVID-19 សម្រាប់អ្នកមិនមែនសញ្ជាតិ" ដែលកំណត់ដោយការវិយាល័យសុខាភិបាលនៃរដ្ឋាភិបាលមូលដ្ឋានត្រូវបានប្រកាសនៅលើគេហទំព័រព័ត៌មានសកលរបស់មជ្ឈមណ្ឌលគ្រប់គ្រង និងបង្ការជំងឺនៃក្រសួងសុខាភិបាល និងសុខុមាលភាព (គេហទំព័រ៖ <http://gov.tw/LNf>) ។